
 

Allmøte 05.02.2024, Kl. 11.45-12.30 

 Tema Kommentarer 
 Nye arbeids-

plasser på huset 
• Det ble gjennomført en kontordugnad på særs kort varsel for å få tilrettelagt 

lokalet for kontorplasser på den største mesaninen. 
 Økonomi • Flere tiltak må gjennomføres for å bedre økonomien. Vi må få inn flere 

leietakere på kontorplasser. 
• Jfr. de økonomiske forutsetningene som ble lagt til grunn for å inngå ny 

leieavtale med Koteng. 
 Medlemmer 

 
• Ingen nye oppsigelser.  

• Nordlysrommet er endret fra kontorplasser til kunstnerplasser. 
• Det kommer inn flere medlemmer på heltid: 1 glasskunstner, 1 fotograf, 1 

maler og 2 keramikere. 
 Rekruttering 

 
• Så langt har vi fått god respons på den markedsføringa som er gjort av 

fotostudio før jul. 
• Ny markedsføring av fine kontorplasser på huset- derav rydding og møblering 

av kontorplasser på den største mesaninen. 
• Elin og Samrridhi jobber videre med markedsføring og rekruttering av nye 

medlemmer på huset. 
 Årshjul • Line jobber med et Årshjul for søknader av midler på huset. Viktig at det 

fokuseres på hva vi ønsker å oppnå, at Atelier Ilsvika blir mer synlig for blant 
annet Trondheim kommune ved tildeling av midler. 

 Valgkomiteen  
informerer 

• Det ble informert om arbeidet til valgkomiteen. Utfordringer ved styret i 
Atelier Ilsvika er at det er et arbeidende styre. Det foreslås at hvert 
styremedlem har en dugnadsgruppe å forholde deg til. Forslag til organisering 
av styret og dugnadsgrupper henger på kjøkkenet. 

 Årsmøte • Er det noen saker som medlemmer ønsker skal bli behandlet på årsmøte – 
varsle styret. 

• Til årsmøtet – styret ønsker å endre vedtekter for hvem som kan være med i 
styret for Ai. Det er også ønskelig å kunne benytte ressurser som bruker huset 
uten at de er medlemmer. Videre betingelser for å kunne velges inn i styret. 

• Årsmøtet planlegge avholdt en ettermiddag i slutten av mars 2024. Dette 
avhenger av når årsregnskapet er klart fra regnskapsfører. Innkalling kommer. 

 Hjorten 
 

• Arr. Hjorten fortsetter på huset. Neste Hjort er 27.02.2024 
• Hjorten arrangeres på dugnad av medlemmer på huset. 
• Wanda har tatt over ansvaret for Hjorten – men hun klarer det ikke alene. 

DUGNADS-innsats må til. Sjekk med Wanda om alle oppgavene ha en 
ansvarlig. 

• Det er behov for nye dimmer for belysning for gjennomføring av Hjorten. Pål 
handler. 

 Eventuelt  • Dugnad 05.02. Felles middag før dugnaden begynner. Katrine lager middag. 
• Synlig har tatt ansvaret for oppgradering av Ai´s hjemmeside. Saker av felles 

interesse – meld fra til Birgit. 
• Dugnaden som ble gjennomført på særs kort varsel – medlemmer burde har 

blitt varslet. Det gjelder all aktivitet som er av betydning for fellesskapet! 
• Meld fra om saker som dere ønsker at styret skal ta stilling til/behandle. 



• Behov for å fordele driftsoppgaver på huset:  
Printeransvarlig – Helge 
Renholdansvarlig – Elin 

• Det er behov for oppgradering og service av maskiner på treverkstedet. Pål 
sjekker hvem og kostnader for service. 

• AI har ikke fått tilbakemelding fra Digs om evt. samarbeid. 
• Ai fikk tildelt Kr. 50.000,- til drift fra TK før jul. 

 Spørsmål rettes 
til Mette  
post@atelierilsvik
a.no 
eller  
metteofnorway@
gmail.com 
(Mette 
koordinerer/ 
delegerer) 

 

 


